
 

 

Groenbeleid niet uitwerken maar uitvoeren 

 
De raad bijeen op 31-3-2016, het Onderzoek Rekenkamercommissie Haarlem naar de kwaliteit en 
functionaliteit van openbaar groen in Haarlem besprekende 
  
Constaterende dat 
 

 Er zonder expliciete meldding veelvuldig keuzes worden gemaakt ten koste van het groen. 
 

 De wethouder zegt dat ,,het beleid wordt uitgewerkt’’ 
 

 Er tijdens deze uitwerking, die al jaren duurt, flora en fauna verloren gaan 
  
Overwegende: 
 
Het grote belang van groen, zoals dat onder andere naar voren is gekomen in een burgerinitiatief 
 
Van mening 
 
Dat het college de eerste aanbeveling van de rekenkamer zou moeten omarmen 
  
Draagt het college op; 
  
Om bij elk (beleids)voorstel dat enige impact heeft op de kwaliteit of kwantiteit van het groen dit 
expliciet te vermelden, en bij deze vermelding alle relevante kwantitatieve en kwalitatieve aspecten 
overzichtelijk weer te geven 
   


